



Zápis z jednání sportovního výboru 

pátek 25.1.2019, 20:00 

Přítomni: Ivana Skalická, Ota Marek, Petr Ponert 

Členové teamu se oficiálně setkali po jejich jmenování. Na jednání 
se probírali aktuální a budoucí sportovní akce na rok 2019.  

Aktuálním tématem bylo po dohodě s finančním výborem města 
Veltrusy připravit a zorganizovat žádost o finanční příspěvek a 

naplánování oprav sociáního zřízení v prostorách kabin na 
fotbalovém hřišti. 

Dále se členové výboru bavili o možných sportovních akcích: 

Memoriál Vládi Kubce ve cvrnkání kuliček 5/2019 

Nohejbalový turnaj 6/2019 

Volejbalový turnaj 7/2019 

100 let fotbalu ve Veltrusích 8/2019 

Zimní bruslení 12/2019 

Členové výboru se společně dohodli, že jsou připraveni 
spolupracovat s ostatními výbory a občany Veltrus na dalších 
společných akcích.  

Zpracoval: 

Petr Ponert


